
 

 

 

 

 
 
 

Jaarverslag 2024 
 

 
Van het bestuur 
Op 1 januari 2024 bestond het bestuur uit 10 leden en had de Vereniging Gemeenschap 
Wolfaartsdijk 224 leden uit Wolphaartsdijk en Oud Sabbinge. 
Het bestuur bestond op dat moment uit de volgende leden: 
Ad de Wit (voorzitter) 
Ada de Korte (secretaris) 
Han Goetheer (penningmeester) 
Evert Kloet (2e voorzitter) 
Bram Schuit (2e secretaris) 
Jan Murre (2e penningmeester) 
Jan Driedijk (lid) 
Mirjam Verhulst (lid) 
Marian van Wilgenburg (lid) 
Heidi Bras (lid) 
 
Gerben de Witte is aspirant bestuurslid vanaf december 2024. 
 
Het bestuur is 7 keer bij elkaar geweest waarbij de bijeenkomsten plaats vonden in de 
kantine van Camping het Veerse Meer of Restaurant de Meerkoet.  
 
Tijdens de bestuursvergaderingen zijn vele onderwerpen besproken en acties uitgezet. 
Leidraad is het Dorpsplan Wolphaartsdijk en Oud-Sabbinge 2.0 (2015-2025). Inmiddels zijn 
tal van actiepunten gerealiseerd of worden de komende jaren uitgevoerd.  
 
Nieuwjaarsreceptie 
Deze is op 10 januari 2024 gehouden in Herberg de Griffioen in samenwerking met de 
Ondernemersvereniging Welkom Wolphaartsdijk (OVWW). We waren blij met de goede 
opkomst van ruim 100 dorpsgenoten. Namens de Gemeente Goes waren de wethouders 
Meulblok en de Goffau aanwezig als ook diverse raadsleden. 
 
Herdenking Watersnoodramp 
Op 1 februari 2024 hebben we de Watersnoodramp herdacht en bij het monument bij het 
Veerse Meer een boeket met bloemen neergelegd, ter nagedachtenis aan hen die zijn 
verdronken tijdens de Ramp van 1953. 
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Woningbouw en andere bouwprojecten 
Er is regelmatig overleg geweest met de wethouders de Goffau en Veldhuizen over 
nieuwbouw van betaalbare woningen in onze dorpen. Tevens hebben we in overleg met de 
OVWW aangegeven dat plaatselijke ondernemers moeten kunnen uitbreiden of zich vestigen 
in onze dorpen. 
 
In november vond een gesprek plaats i.v.m. eventuele nieuwbouw van de Brandweer-
kazerne bij de gemeente. Bij dit gesprek waren de dorpenwethouder, vertegenwoordigers 
van de OVWW, Brandweer en onze VGW aanwezig.  
 
Nationale Herdenking 
De bijeenkomst op 4 mei 2024 voorafgaand aan de kranslegging, in Dorpshuis de Griffioen 
en de 2 minuten stilte daarna werden geleid door Evert Kloet. Kinderen van groep 8 van 
beide basisscholen hebben een bijdrage geleverd. Na het signaal Taptoe gespeeld door Ad 
de Wit en de 2 minuten stilte na klokslag acht uur werd het 1e en 6e couplet van het 
Wilhelmus gezongen door alle aanwezigen. De muzikale omlijsting werd verzorgd door leden 
van Advendo. 
 
Door het Gemeentebestuur van Goes, genodigden, verschillende verenigingen van onze 
dorpen en anderen aanwezigen werden kransen en bloemstukken bij het monument gelegd.  
Ook namens de VGW werd een bloemstuk gelegd. 
 
Algemene Ledenvergadering 
Dit jaar werd de Algemene Ledenvergadering gehouden in Restaurant de Meerkoet en wel 
op woensdag 19 juni 2024. Mirjam Verhulst en Ada de Korte zijn aftredend en werden met 
algemene stemmen herkozen. 
 
Elektrische Deelauto   
In verband met gebrek aan belangstelling en deelname is het project van de elektrische 
deelauto gestopt. 
 
Zomerschouw 2024 
De wijkschouw heeft op 19 juli plaatsgevonden met vertegenwoordigers van de VGW, de 
Gemeente Goes en de werkgroep verkeer van de VGW. In dit jaar zijn er 3 punten door 
bewoners van onze dorpen aangedragen, t.w. verlichting voor Stadsweg/Nieuwedijk, 
grasranden en overhangend groen Boomdijk en trap bij Schelphoek. 
 
Elektriciteitskast Wolfertsplein,  
Het hele jaar door zijn er pogingen gedaan om de bestuurders van de gemeente te spreken 
te krijgen i.v.m. de werkzaamheden t.b.v. de elektriciteitskast op het Wolfertsplein en de 
verplaatsing van de afvalcontainers. Door wisseling van diverse functies bij de gemeente is 
dit onder aan de stapel terecht gekomen en is er dus verder niets ondernomen in 2024. In 
2025 zijn de gesprekken opnieuw gestart.  
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Tijdelijke expositie Wolfertsplein 
Onder leiding van Miranda Loeve van de Gemeente Goes heeft er in de maanden juli, 
augustus en september een expositie op het Wolfertsplein gestaan. Diverse kunstenaars 
hebben hun schilderijen tentoongesteld, varierend van de Protestantse kerk tot 
boerenlandschappen en andere kenmerkende dorpse afbeeldingen. Op de achterzijde van 
deze expositie waren foto’s van oude kenmerkende plaatsen, gebouwen en materialen 
getoond met dank aan Jan Murre. Met dank aan de gemeente Goes dat juist in de 
zomermaanden deze expositie in ons dorp ten toon kon worden gesteld. 
 
Dorpenvisie 
Inzaken de dorpenvisie hebben we op verzoek van de gemeente Goes een enquete 
gemaakt wat voor onze dorpen van belang is. Verder is er door de gemeente een 
projectleider aangesteld de heer J.P.Papamarkou waarmee we als bestuur kennis hebben 
gemaakt. 
 
De heer Papamarkou gaat het project van de dorpenvisie voor onze dorpen begeleiden. 
Er volgt nu een aanbesteding traject, welke bepaalt wie deze visie uit gaat werken. Als 
dorpsvereniging hebben we hier een ondersteunende en adviserende rol.   
 
Website 
In 2024 is de website van onze vereniging geheel vernieuwd, dankzij onze plaatselijke 
ondernemer De Vrieze Networking. De kosten voor dit project zijn betaald uit het 
bewonersbudget wat door de gemeente Goes ter beschikking wordt gesteld. 
 
Speeltuin Wolphaartsdijk Oost: 
In dit jaar is de speeltuin in de nieuwe wijk Wolphaartsdijk Oost gerealiseerd. 
Met dank aan de gemeente Goes is onder leiding van mevrouw Osté en de tijdelijke 
werkgroep met deelnemers vanuit de VGW, Kindervakantiedagen Wolphaartsdijk en 
betrokkenen is een hele mooie speeltuin gerealiseerd die op 27 september feestelijk is 
geopend door het Kindercollege van de gemeente Goes. Er is door de werkgroep een 
prijsvraag uitgezet op beide scholen met de vraag, wat is er een mooie passende naam voor 
deze nieuwe speeltuin. De nieuwe naam is geworden Buitenjungle Het Weikie 
 
Herdenking 80 jaar bevrijding 
In oktober 2024 was het 80 jaar geleden dat onze dorpen zijn bevrijd. Daar hebben we in 
samenwerking met de scholen en de inwoners van onze dorpen aandacht aan gegeven. 
Op 5 november zijn de kinderen van de groepen 6 7 en 8 van beide basisscholen naar het 
Bevrijdingsmuseum in Nieuwdorp geweest en op 9 november werd de bevrijding herdacht 
met een prachtig concert in de Protestantse Nicolauskerk met muziekvereniging ADVENDO. 
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Tijdens dit concert werden toespraken gehouden door onze dorpenwethouder de heer Joost 
de Goffau en de voorzitter van de dorpsvereniging de heer Ad de Wit. Via de RABO Club 
Support hebben we geld ingezameld dat besteed is aan de kosten van deze avond. 
Daarnaast hebben diverse lokale ondernemers middelen beschikbaar gesteld voor een 
succesvolle avond. 
 
Diverse zaken 
Hiervoor zijn een aantal zaken besproken welke in 2024 de nodige aandacht van het bestuur 
hebben gevraagd, ook buiten de bestuursvergaderingen om. Daarnaast zijn er ook minder 
omvangrijke- maar niet minder belangrijke zaken besproken tijdens de 
bestuursvergaderingen zoals onder andere:  
 

- Dorpenplatform Goes:  

Dorpenplatform Goes is een overleggroep van afgevaardigden van de besturen van 

de dorpsverenigingen van alle Goese dorpen. Dit overleg vindt meestal 4 x per jaar 

plaats en in dat overleg worden actuele onderwerpen besproken die in de dorpen 

spelen. Afhankelijk van de te bespreken onderwerpen wordt in dit overlag regelmatig 

een van de wethouders of de burgemeester uitgenodigd. In het afgelopen jaar zijn 

o.a. aan de orde geweest de resultaten “Goes Praat Mee”, financiën van de 

dorpsverenigingen, uitleg Vrijwilligersverzekeringen, overleg met college van B&W, 

energiekosten dorps- en wijkgebouwen Dorpenvisies etc. 

- Op verzoek van 1 van onze bewoners zijn we bezig met de verlichting van de 

Protestantse kerk. 

We hebben contact hierover opgenomen met diverse verlichtingsbedrijven en de 

gemeente Goes. Aan dit project hangt een behoorlijk prijskaartje. Voor wat betreft de 

stroomkosten zijn we in overleg met de gemeente. De protestantse gemeente heeft 

aangegeven niet voor deze kosten op te willen draaien.   

- We hebben contact gehad met de nieuw aangesteld BOA’s voor onze dorpen. 

- In juli hebben we ingesproken op de raadsvergadering, dit met de boodschap dat wat 

je in onze dorpen ophaalt, je er dan ook iets voor terug moet zien in onze dorpen. 

Dit met het oog op de toeristenbelasting die in onze dorpen wordt opgehaald door de 

gemeente Goes en die was opgenomen in de Kadernota van dat moment. 

- Het Havengebied krijg een herinrichting. Een delegatie van de VGW heeft hier 

diverse keren overleg gehad met de gemeente, dit in het kader van participatie. Wat 

dit project inhoud heeft uitgebreid in de schalm gestaan. 
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- Op 17 april was Maikel Harte in dorpshuis de Griffioen met een politiek cafe wat was 

georganiseerd door de OVWW en de VGW. 

De afspraken die toen zijn gemaakt met de politici uit onze gemeenteraad hebben we 

genoteerd t.b.v. de gemeenteraadsverziezingen in 2026. 

- Met Beveland Wonen zijn we in gesprek geweest i.v.m. overlast die diverse bewoners 

geven in diverse straten. Het blijkt echter juridisch moeilijk om hiertegen gepaste 

maatregelen te treffen. 

- Het welkomstasje voorziet in een behoefte, al vele nieuwe inwoners van onze dorpen 

hebben een tasje aangevraagd/ gekregen. Tegelijk stimuleren wij het lidmaatschap 

van onze Dorpsvereniging. 

- De werkgroep verkeer heeft een eigen jaarverslag waarin hun activiteiten staan 

vermeld. Als bestuur van de VGW zijn we de leden van deze werkgroep zeer 

erkentelijk voor hun werkzaamheden voor de onveilige verkeerssituatie in en om 

onze dorpen. Eveneens stellen we de goede samenwerking met de OVWW zeer op 

prijs. 

 
 
Opgesteld mei 2025, secretariaat Vereniging Gemeenschap Wolfaartsdijk. 


